
 
 

Schriftelijke vragen aan college van B&W Almelo 

Jeugdzorg 

 

 

Almelo 18 juli 2019 

 

 

Geacht college, 

 

Sinds de decentralisatie van 2015 is de Gemeente Almelo verantwoordelijk voor de 

kosten van Jeugdzorg. Deze kosten overschrijden substantieel het jaarlijkse budget 

waardoor de Gemeente Almelo hierop en op andere zaken moet bezuinigen. Dit heeft 

men al meerdere malen aangegeven en luidt nu de noodklok. 

 

 

Wij hebben de volgende vragen: 

 

Vraag 1. 

Betaald de Gemeente Almelo alle kosten met betrekking tot Jeugdzorg ? 

 

Vraag 2.  

Bestaat er ook een controlerend orgaan met betrekking tot de kosten die gedeclareerd 

worden ?  

 

Vraag 3.  

Wie controleert de kwaliteit van werkzaamheden geleverd door de jeugdzorg verlenende 

instanties ? 

 

Vraag 4. 

Is het mogelijk dat sommige jeugdzorg trajecten ten onrechte gerekt kunnen worden ? 

 

Vraag 5.  

Is het mogelijk dat zorg verlenende instanties gerechtelijke uitspraken mogen negeren 

en naar eigen oordelen een traject opstelt ? 

 

Vraag 6.  

Is er een trend waarneembaar in prijsstijging van alle door de Gemeente gecontracteerde 

jeugdzorg verlenende instanties ? 

 

Vraag 7.  

Nemen de jeugdzorg verlenende instanties hun verantwoordelijkheid wanneer er 

trajecten falen of worden deze angstvallig verzwegen en rekt men het traject? 

 

Vraag 8. 



Is er ook een toename merkbaar in de stijging van gerelateerde kosten als er een beroep 

op jeugdzorg wordt gedaan binnen 1 casus ? 

Vraag 9. 

Hoe vaak wordt men ten onrechte doorverwezen naar de Jeugdzorg en wordt dit ook 

erkend ? 

 

Vraag 10. 

Wat is de relatie van de verwijzende instanties tot de jeugdzorg verlenende instanties ? 

 

 

Graag zouden wij deze vragen beantwoord willen zien. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Namens de fractie van Partij Vrij Almelo (PVA) 

 

Harry de Olde 

(fractievoorzitter) 

 

 

 


